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Z A P I S N I K
zbora KŠP za leto 2019

Vabljeni: 
•	 načelniki/predsedniki registriranih članov KŠP 
•	 člani IO KŠP, vodja Zbora sodnikov, vodja Zbora postavljavcev
•	 Jože Rovan - predsednik PZS
•	 Matej Planko – generalni sekretar PZS

Uvodna točka: 
•	 Preverjanje	prisotnosti	in	potrditev	sklepčnosti:	ob	štetju	je	bilo	ugotovljeno	da	je	prisotnih	21	članov	z	volilno	od	skupno	43	registri-

ranih društev – sklepčnost zagotovljena.
•	 Aleš	Pirc	je	predstavil	dnevni	red,	ki	ga	je	zbor	sprejel:	21	glasov	za,	nihče	proti,	dnevni	red	sprejet	kakor	je	bil	določen	na	vabilu.

Obravnava: 
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika zbora KŠP. Za zbor KŠP so bila 
predlagana naslednja delovna telesa:

Predsedstvo:
•	  Aleš Pirc

Verifikacijska komisija:
•	 Andrej Horvat
•	 Tomaž Seliškar

Overitelja zapisnika:
•	 Tjaša Kosič
•	 Marko Pogačar

Zapisnikar: 
•	 Urban Primožič

SKLEP 1: 
Sestava delovnih teles je bila potrjena soglasno z 21 glasovi za in 0 proti.

2. Akcijsko in finančno poročilo za leto 2018.
Vsebinsko	in	finančno	poročilo	je	predstavil	strokovni	sodelavec	Tomo	Česen.
Glavni poudarki akcijskega poročila:
•	 Dobro	izpeljana	tekmovanja	za	državno	prvenstvo.	Pohvalil	je	novozgrajeno	plezalni	center	v	Celju	in	dobro	organizirano	državno	

prvenstvo za hitrost in težavnost.
•	 Dobro izpeljano tekmovanje za svetovni pokal v Kranju.
•	 Izjeme uspeh članske reprezentance, tako z vidika Janje Garnbret, Jerneja Krudra in Gregorja Vezonika kot tudi iz vidika ekipnega 

uspeha. 
•	 Dobro delo mladinske reprezentance s številnimi uspehi mladincev in udeležbo na mladinskih OI.
•	 Usposabljanje v okviru katerih je bilo izveden izpit za športne plezalce, inštruktorje, sodnike in opremljevalce plezališč.
•	 Izpeljana šolska športna tekmovanja.
•	 Sklad OSP, ki je uspešno deloval na področju opremljanja slovenskih plezališč.

Glavni poudarki finančnega poročila:
•	 Oblika finančnega poročila je enotna obliki poročila PZS in je skladna s priporočili inšpektorata.
•	 Izpostavljeni so glavni viri prihodkov (LŠP, FŠ, SREDSTVA SPONZORJEV, INTERNA SREDSTVA med katerimi so prihodki s strani 

izobraževanj, tekmovanj, licenc, registracij in članarin ter OSTALO)
•	 V	letu	2018	je	KŠP	poslovalo	pozitivno,	to	velja	tako	za	člansko	in	mladinsko	reprezentanco.	S	strani	LŠP	in	FŠ	je	prišlo	več	sredstev	od	

predvidenih. Mladinska reprezentanca je s strani OKS prejela še dodatna sredstva za udeležbo na mladinskih OI. Preostala neporabljena 
sredstva	(cca.	10.000,00	EUR)	se	prenesejo	v	leto	2019

SKLEP 2: 
Akcijsko in finančno poročilo za leto 2018 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:
			ZA:	20
			PROTI:	1	
			VZDRŽANI:	0

3. Akcijski in finančni načrt za leto 2019
Načrt	aktivnosti	in	finančni	načrt	za	2019	je	predstavil	strokovni	sodelavec	Tomo	Česen.
   Glavni poudarki iz razprave:
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•	 Zaradi	še	neznanih	rezultatov	iz	razpisa	FŠ		in	LPŠ	je	bil	finančni	načrt	narejen	na	podlagi	prejetih	sredstev	iz	leta	2018,	zato	bo	ob	
znanih rezultatih narejen rebalans predstavljenega finančnega načrta.

•	 Načrt	aktivnosti	za	leto	2019	je	narejen	na	podlagi	načrta	aktivnosti	iz	leta	2018	in	zajema	vse	dejavnosti,	ki	so	bile	izvedene	v	preteklem	
letu.	V	letošnjem	letu	bo	v	Celju	prvič	organizirano	tudi	tekmovanje	v	kombinaciji	po	olimpijskem	formatu.	Letošnja	sezona	je	namreč	že	
izborna	za	udeležbo	na	OI	2020	v	Tokiu.	Državno	prvenstvo	v	Celju	bo	tako	pomemben	dogodek	tudi	z	vidika	medijske	prepoznavnosti.

•	 V načrtu je organizacija šolskih tekem in opremlljanja slovenskih plezališč.
•	 Organizacija izobraževanja skladno z novim pravilnikom, ki ga je v nadaljevanju predstavil Matevž Bizjak.
•	 Registracija in umestitev paraplezalcev v sistem OKS. Letos bosta za paraplezalce organizirani dve tekmi: svetovno prvenstvo in eno 

master tekmovanje.
•	 Aleš Pirc je pozval vse klube, da začnejo aktivneje delati na področju vključevanja paraplezalcev v programe plezalnih vadb.

V	vmesnem	času	se	je	pridružil	še	en	član.	Skupno	je	bilo	prisotnih	22	članov	od	43	registriranih	društev.

SKLEP 3: 
Načrt aktivnosti in finančni načrt za leto 2019 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:
				ZA:	21
				PROTI:	1
				VZDRŽANI:	0

4. Nadomestne volitve za člane IO KŠP
Do prvega roka za oddajo kandidatur za člane IO KŠP, se je prijavil samo en kandidat. Zato se je rok za oddajo kandidatur podaljšal za en 
teden.	V	tem	času	so	prispele	še	3	kandidature.	Skupaj	so	bile	torej	prejete	4	kandidature.	Kandidati,	ki	so	se	prijavili	na	razpis

Glasovanje je potekalo anonimno. Rezultati glasovanja:
•	 Andrej	Kokalj:	 15	glasov
•	 Boštjan	Potočnik:	 6	glasov
•	 Nejc	Potrebuješ:	 16	glasov
•	 Blaž	Rant:		 	 9	glasov

Dva glasova nista bila dodeljena nobenemu kandidati.

V	vmesnem	času	sta	se	pridružila	še	dva	člana.	Skupno	je	bilo	prisotnih	24	članov	od	43	registriranih	društev.

SKLEP 4:
Na podlagi glasovanja sta nova člana IO KŠP postala Andrej Kokalj in Nejc Potrebuješ. 

5. Državno prvenstvo za tekoče leto (Tekmovalni pravilnik, licence, štartnine, koledar,..)
Tomo	Česen	je	predstavil	glavne	spremembe	tekmovalnega	pravilnika	za	DP	za	leto	2019:
•	 Pri	balvanih	se	članske	kvalifikacije	izvajajo	po	IFSC	sistemu	kvalifikacij	na	pogled.
•	 Zaradi slabe udeležbe tekmovalcev kategorije mladinci/mladinke na podelitvi, se tekmovanje zaključi že po prvem krogu. Rezultati 

po kvalifikacijskem krogu so tudi končni rezultati. Podelitev se izvede takoj po zaključku kvalifikacijskega kroga.
•	 Hitrostno tekmovanje, mlajše kategorije: Tekmovalci mlajših kategorij imajo možnost enega nepravilnega štarta, za razliko od srednjih 

in starejši, kjer napačen štart pomeni diskvalifikacijo. Smeri za mlajše kategorije se postavijo tik pred tekmovanjem, tako da jih vsi 
tekmovalci prvič plezajo na uradnem treningu pred štartom.

•	 Miha	Hribar	je	predlagal,	da	se	na	balvanih	uvede	plavajoča	kvota(5,6,7).	S	tem	se	prepreči,	da	se	v	primeru	delitve	mest	v	finale	uvrsti	
preveliko število tekmovalcev.

•	 Tomaž Seliškar je izpostavil problem pritožb, ker tekmovalci, trenerji in starši ne poznajo višin posameznih oprimkov. V pravilnik se 
vključi člen, ki priporoča, da se po zaprtju izolacijske cone na oglasno desko obesi skica z označenimi višinami oprimkov.

•	 Članarina	KŠP	za	2019:	Višina	članarine	KŠP	2019	se	ne	spremeni	in	ostane	pri	110,00	EUR.
•	 Licence	DP	za	2019:	Višina	licenc	za	tekmovalce	za	DP	2019	se	ne	spremeni:	48,00	EUR	podaljšanje	in	50,00	EUR	za	nove	člane.
•	 Štartnine	DP	za	2019:	Višina	štartnin	se	za	leto	2019	ne	spremeni:	17,00	EUR	na	tekmo	za	vse	kategorije.	

 
SKLEP 5: 
Predlagane spremembe tekmovalnega pravilnika, licenc, štartnin in članarin se sprejmejo z naslednjim rezultatom:
				ZA:	24
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

6. Novi pravilnik o usposabljanju KŠP
Glavni poudarki iz razprave:
•	 Aleš Pirc pove, da je bila zadnja verzija programov usposabljanja z vključenimi vsemi spremembami potrjena tudi s strani ministrstva.
•	 Matevž Bizjak, vodja izobraževanja predstavi glavne spremembe novega pravilnika. Predstavi prehode iz starih na nove nazive. Skladno 

z novim pravilnikom bodo posamezniki s pridobitvijo naziva Vaditelj športnega plezanja imeli kompetenco za izvajanje in spremljanje 
procesa športne vadbe v vseh pojavnih oblikah športnega plezanja. Posameznik s pridobitvijo naziva Trener športnega plezanja poleg 
vseh pristojnosti vaditelja dobi tudi kompetenco za načrtovanje in organizacijo športnih vadb.
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SKLEP 6: 
Predlagani pravilnik o izobraževanju se sprejme z naslednjim rezultatom:
				ZA:	24
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

7. Razno
Glavni poudarki iz razprave:
•	 Štefan Wraber predstavi delovanje sklada OSP. Veliko plezališč se je opremilo v preteklem letu, še več se bo delalo v letošnjem letu. 

Največji poudarek bo na primorskih plezališčih, kjer so plezališča tudi najbolj obremenjena. V lanskem letu so začeli z akcijo tečaj-
niških	5	€,	s	katero	spodbujajo	društva,	da	prispevajo	po	5	€,	na	vsakega	tečajnika.	V	letošnjem	letu	bodo	poskusili	pridobi	sredstva	
tudi s strani podjetij.

•	 Aleš Pirc pove, da bo v letošnjem letu KŠP ponovno organiziral seminar za sodnike. Izpostavil je problem pomanjkanja sodnikov, 
predvsem za tekmo PDK. Pozval je vsa društva, da znotraj svojih klubov spodbudijo člane, da se udeležijo seminarja.

•	 Aleš	Pirc	je	izpostavil	problem	društev,	ki	pozabijo	na	obnovitev	članstva	v	KŠP.	KŠP	bo	zato	v	prihodnje	2	tedna	pred	rednim	Zborom	
KŠP poslala opomine klubom, ki ne bodo poslali vloge za registracijo pri KŠP.

•	 Jure	Golob	predstavi	kratko	poročilo	s	skupščine	IFSC	v	Tokiu.

Zapisnikar: Urban Primožič

Overovitelja:
Tjaša Kosič       Marko Pogačar


